

心繫生活每一程

港鐵轉禿優惠



用八達通搭港鐵轉乘全港所有綠色專線小巴及其他交通工具指定路線,即享**\$0.5或以上**轉乘優惠。

轉乘優惠更可與早晨折扣優惠及全月通 連接車程75折優惠同時使用,幫你慳 更多!

	\$0.5轉乘優惠	其他轉乘優惠
八達通 轉乘優惠	\$0.5	\$0.5 - \$3.0
適用路線	大部分綠色專線小巴	以下綠色專線小巴及 其他交通工具指定路線
港鐵轉車站	適用於所有港鐵站 (輕鐵及機場快綫除外)	指定港鐵站

○ 其他轉乘優惠的綠色專線小巴及 其他交通工具指定路線

指定港鐵轉車站	車號	毎程可享轉乘優惠	
		成人	其他
員 綠'	色專線小巴 —	香港島	
海洋公園	52	\$1.0 / \$0.5 ¹	\$0.5
黄竹坑	4M, 5M	\$0.7	\$0.5
🖨 約	K色專線小巴 —	九龍	
何文田	8M	\$1.5	\$0.5
荔枝角	44A	\$1.0	\$0.5
	44M	\$1.04	\$0.5
荔枝角 / 長沙灣	44, 44S	\$1.04	\$0.5
藍田	71A, 71B	\$0.6	\$0.5
美孚	81K	\$3.0 ²	小童 - \$3.0 樂悠咭/ 長者 - \$2.5
黄大仙	37A, 37M	\$1.04	\$0.5
🖨 絹	R色專線小巴 —	新界	
坑口	101M	\$1.0	\$0.5
	113	\$0.64	\$0.5
錦上路	78, 78A	\$2.5 ²	\$1.5
上水	503, 503K	\$1.04	\$0.5
兆康	46, 46X	\$1.0	\$1.0
荃灣西	95K ⁵	\$2.8	\$2.8
	409K	\$0.5 / \$2.0 ¹	\$0.5

指定港鐵轉車站	車號	每程可享轉乘優惠	
		成人	其他
	🗒 城巴		
迪士尼 / 欣澳	B5	\$1.0 ³	不適用
會展	1M, 25A	\$2.04	不適用
啟德 / 宋皇臺	22, 22M	\$0.6 ⁴	不適用
上水	56, 56A	\$1.0 ⁴	不適用
調景嶺 / 將軍澳	792M	\$1.04	學生-\$0.5 其他-不適用
員 九巴			
柯士甸 / 九龍 (東涌綫)	W4	\$1.04	不適用
南昌	230R	\$0.5 ⁴	不適用
員 新大嶼山巴士			
東涌	37/37P, 37H/37M, 38, 38X, N38	\$1.0	不適用
	39M, N37	\$1.0 ⁴	不適用
	歳 街渡渡輪		
利東	香港仔-鴨脷洲	\$0.5 ⁴	不適用

- 1 轉乘優惠視乎該綠色專線小巴路線的分段收費而定。
- 2 適用於註有「學生身分」個人八達诵。
- 3 不適用於註有「殘疾人士身分」個人八達通及城巴「B5三天來 回車票」。
- 4 不適用於註有「殘疾人士身分」個人八達通。
- 5 持全月通2(屯門一南昌)及全月通3(屯門一紅磡)的乘客可於 上述港鐵站免費轉乘此專線小巴直至另行通告。

有關新界西北的港鐵巴士及港鐵接駁巴士的轉乘優惠,請向站內職員查詢。

註:根據現行「公共交通票價優惠計劃」,由於政府與綠色專線小巴/專營巴士營運商之間的補助計算安排,使用樂悠咭人士、長者或合資格殘疾人士由港鐵轉乘專線小巴/專營巴士時,可能未能享有全數轉乘優惠。

條款及細則

- 綠色專線小巴之轉乘優惠適用於所有八達通,而專營巴士 及街渡渡輪之轉乘優惠只適用於指定八達通。乘客必須使 用同一張八達通轉乘上述接駁交通工具,方可享有港鐵轉 乘優惠。
- 綠色專線小巴\$0.5轉乘優惠適用於所有港鐵站(輕鐵及機場快 綫除外);指定綠色專線小巴、巴士及街渡渡輪之轉乘優惠適 用於指定港鐵站。
- 3. 由港鐵站出閘後,並於1.5小時內轉乘上述接駁交通工具, 票價優惠將於上述接駁交通工具車費自動回贈;或乘搭上述 接駁交通工具後,於1.5小時內於港鐵站入閘轉乘港鐵,票價 優惠將於港鐵出閘時自動回贈。
- 4. 上述指定轉乘時限內,乘客不可以用同一張八達通乘搭其他 交捅工具,否則港鐵轉乘優惠會被取消。
- 5. 轉乘時八達通內的餘額必須為正數,方可享此優惠。
- 6. 轉乘優惠可與早晨折扣優惠及全月通連接車程75折優惠一併 使用,惟該總優惠金額不會高於該車程之車費。
- 7. 港鐵轉乘優惠只適用於付費車程。除特別聲明外,全月通的乘客(包括已支付頭等額外費的乘客)於指定港鐵車站乘搭港鐵並不能享有此項優惠;若全月通乘客乘搭上述指定港鐵車站以外的付費車程,優惠則仍然適用。
- 8. 如乘客剛以同一張八達通享用機場快綫「免費港鐵接駁」, 則不可同時享有港鐵轉乘優惠。
- 如「港鐵特惠站」及「港鐵轉乘優惠」同時適用,乘客只可享 有較高優惠的其中一項。
- 10. 港鐵轉乘優惠不可與於MTR Mobile內兑換的車程優惠同時 使用。
- 11. 倘若該程港鐵車費少於該程優惠,票價優惠則為該程港鐵車費。
- 12. 接駁交通的服務時間、收費及於政府公共交通票價優惠計劃 下提供的折扣(包括樂悠咭),請向個別營運商查詢。
- 13. 轉乘優惠受香港鐵路有限公司的條款及細則、營運商與政府 之間的商業安排、現行監管規定及可能不時適用於香港鐵路 有限公司、營運商及政府可能決定的轉乘優惠的任何其他 安排所約束。營運商對其服務負責,香港鐵路有限公司對 其服務的質素或保證概不承擔任何責任。
- 14. 香港鐵路有限公司、綠色專線小巴公司、城巴有限公司、 九龍巴士(一九三三)有限公司、新大嶼山巴士公司及香港仔 小輪有限公司均保留隨時更改或終止上述港鐵轉乘優惠的權 利而毋須事前通知。
- 15.《合約(第三者權利)條例》不適用於本條款及細則。
- 16. 如有任何爭議,香港鐵路有限公司將保留一切最終決定權。
- 17. 此條款及細則受香港特別行政區(「香港」)法律管轄,並按照香港法律詮釋。各方均接受於香港法院的非專屬司法管轄權管轄。
- 18. 此條款及細則的中英文版本如有歧義,概以英文版本為準。

本單張內容如有任何更改,恕不另行通知。 請瀏覽www.mtr.com.hk參閱最新詳情。



港鐵轉乘優惠

港鐵熱綫: 2881 8888

MTR Corporation Limited 香港鐵路有限公司



Equations of the state of the s



You can save \$0.5 or more when travelling with Octopus between MTR and all Green Minibus routes and designated routes of other public transport in Hong Kong!

More savings for using the Interchange Discount together with Early Bird Discount and 25% discount on connecting journeys with the Monthly Pass!

	\$0.5 discount	Other discounts	
Octopus Interchange discount	\$0.5	\$0.5 - \$3.0	
Applicable Routes	Most Green Minibus routes	Designated routes of Green Minibus and other public transport as specified below	
Interchange MTR stations	Any MTR station except Light Rail and Airport Express	Designated MTR stations	

Openity Designated routes of Green Minibus and other public transport for other discounts:

Designated MTR Station for Interchange	Route No.	Saving on Every Trip	
		Adult	Others
🖨 Green M	inibus — Hong	Kong Isla	ınd
Ocean Park	52	\$1.0 / \$0.51	\$0.5
Wong Chuk Hang	4M, 5M	\$0.7	\$0.5
🗐 Gree	en Minibus — K	Kowloon	
Ho Man Tin	8M	\$1.5	\$0.5
Lai Chi Kok	44A	\$1.0	\$0.5
	44M	\$1.04	\$0.5
Lai Chi Kok / Cheung Sha Wan	44, 44S	\$1.0⁴	\$0.5
Lam Tin	71A, 71B	\$0.6	\$0.5
Mei Foo	81K	\$3.0 ²	Child - \$3.0 JoyYou Card/ Elder - \$2.5
Wong Tai Sin	37A, 37M	\$1.04	\$0.5
🖨 Green I	Minibus — New	Territori	es
Hang Hau	101M	\$1.0	\$0.5
	113	\$0.64	\$0.5
Kam Sheung Road	78, 78A	\$2.5 ²	\$1.5
Sheung Shui	503, 503K	\$1.04	\$0.5
Siu Hong	46, 46X	\$1.0	\$1.0
Tsuen Wan West	95K⁵	\$2.8	\$2.8
	409K	\$0.5 / \$2.01	\$0.5

Designated MTR Station for Interchange	Route No.	Saving on Every Trip		
		Adult	Others	
	Citybus			
Disneyland Resort / Sunny Bay	B5	\$1.0 ³	Not applicable	
Exhibition Centre	1M, 25A	\$2.04	Not applicable	
Kai Tak / Sung Wong Toi	22, 22M	\$0.6⁴	Not applicable	
Sheung Shui	56, 56A	\$1.0⁴	Not applicable	
Tiu Keng Leng / Tseung Kwan O	792M	\$1.04	Student - \$0.5 Others - Not applicable	
	💂 КМВ			
Austin / Kowloon (Tung Chung Line)	W4	\$1.0⁴	Not applicable	
Nam Cheong	230R	\$0.54	Not applicable	
	💂 New Lantao Bus			
Tung Chung	37/37P, 37H/37M, 38, 38X, N38	\$1.0	Not applicable	
	39M, N37	\$1.0⁴	Not applicable	
🎄 Kaito Ferry				
Lei Tung	Aberdeen – Ap Lei Chau	\$0.5⁴	Not applicable	

- ¹ Fare savings for certain Green Minibus routes are subject to the specific sectional fare.
- ² Applicable to Personalised Octopus with "Student Status".
- 3 Not applicable to Personalised Octopus with "Persons with Disabilities Status" and Citybus "B5 3-day Return Journey Pass".
- ⁴ Not applicable to Personalised Octopus with "Persons with Disabilities Status".
- Passengers using Monthly Pass 2 (Tuen Mun Nam Cheong) and Monthly Pass 3 (Tuen Mun - Hung Hom) can enjoy free interchange on this Green Minibus route at the above mentioned MTR station until further notice.

For interchange discount of MTR Bus in the Northwest New Territories and MTR Feeder Bus, please contact our station staff for details.

Remark: According to the existing "Public Transport Fare Concession Scheme", persons using JoyYou Card, senior citizens or eligible persons with disabilities who interchange from the MTR to the Green Minibus/Franchised Bus may not be able to enjoy the full interchange discount owing to the concession arrangement between the Government and the Green Minibus/Franchised Bus operators.

Terms and Conditions

- The interchange discount for Green Minibus ('GMB') applies to all Octopus, whilst the interchange discount for Franchised buses and Kaito Ferry applies only to designated Octopus. Passengers must use the same Octopus for connecting journeys to enjoy the discount.
- \$0.5 Discount Green Minibus routes are eligible for the interchange discount for interchange between GMB and all MTR stations except the Light Rail and Airport Express; the interchange discount for the designated routes of GMB, Franchised buses and Kaito Ferry are eligible for the designated MTR station.
- After exiting the MTR station and interchanging within 1.5 hours, the fare discount will apply to the fare of the above transportation; or, after taking the above transportation and interchanging at the MTR station within 1.5 hours, the fare discount will automatically apply to the MTR fare.
- 4. The discount will be void if passengers use the same Octopus to take transport services other than the designated public transport service within the time limit mentioned above.
- 5. Passengers must maintain a positive balance on their Octopus in order to enjoy the offer.
- Early Bird Discount and the 25% discount for connecting journeys with the Monthly Pass also apply to journeys with the Interchange Discount, where the total discount amount shall not be higher than the rail fare deducted.
- 7. The interchange discount is applicable to paid journeys only. Unless otherwise specified, passengers using the Monthly Pass (including those who have paid the First Class Premium) at designated MTR stations are not eligible to enjoy the discount. However, the discount is applicable when passengers using the Monthly Pass travel beyond the designated MTR stations of their Pass.
- 8. Passengers who have just used their Octopus for the Airport Express "Free MTR Connections" are not eligible for the interchange discount.
- Passengers can only enjoy one of the higher discounts if both "MTR Fare Savers" and "MTR Interchange Discounts" are applicable.
- MTR Interchange Discount cannot be used in conjunction with the Ride Offer redeemed in MTR Mobile.
- 11. If the MTR fare is lower than the discount offered, the fare discount will be equal to the MTR fare.
- Passenger can check with the respective transport operator for the operation hours, journey fares and discounts under the Government's Public Transport Fare Concession Scheme (including JoyYou Card).
- 13. The interchange discount is subject to the terms and conditions of MTR Corporation Limited, commercial arrangements made between the transport operators and the Government, prevailing regulatory requirements and any other arrangements which may be applied to the interchange discount from time to time as the MTR Corporation Limited, transport operators and Government may decide. The transport operators are responsible for their services, for which MTR Corporation Limited makes no representation or warranty as to their quality and accepts no responsibility therefor.
- 14. MTR Corporation Limited, Green Minibus Companies, Citybus Limited, The Kowloon Motor Bus Company (1933) Limited, New Lantao Bus Company and Eastern Ferry Company Limited reserve the right to alter or terminate the discount offer at any time without prior notice.
- 15. The Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance shall not apply to the terms and conditions herein.
- 16. MTR Corporation Limited reserves the right to make the final decision in the event of any dispute.
- These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong"). All parties agree to submit to the non-exclusive jurisdiction of the courts of Hong Kong.
- 18. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.

Information contained in this leaflet is subject to change without prior notice. For latest details, please visit www.mtr.com.hk.



Interchange Discount

MTR Hotline: 2881 8888

MTR Corporation Limited 香港鐵路有限公司